



Date: 20 May 2015

التاريخ: 20 مايو 2015

Mr. Hassan Abdulrahman Al Serkal
Chief Operation Officer - Head of Operation
Division
Dubai Financial Market
Dubai - UAE

السيد / حسن عبد الرحمن السركال المحترم
رئيس تنفيذي للعمليات - رئيس قطاع العمليات
سوق دبي المالي
دبي - الإمارات العربية المتحدة

Subject: Notification of a stake purchase in Al Noor
Hospitals Group PLC

الموضوع: إخطار بخصوص شراء حصة في مجموعة مستشفيات
النور

Greetings,

تحية طيبة وبعد،

We would like to inform you that Amanat Holdings PJSC has purchased through an off market transaction from Deutsche Bank a stake in Al Noor Hospitals Group PLC (Al Noor) amounting to AED 250 mn which equates to approximately 4.8 mn shares, representing an ownership interest of 4.14% of Al Noor.

يرجى التكرم بالعلم بأن شركة أمانات القابضة المساهمة العامة قد قامت بشراء حصة في مجموعة مستشفيات النور (ش.م.ع) خارج السوق "off market" من "دويتشه بنك" بقيمة 250 مليون درهم إماراتي لما يقارب 4.8 مليون سهم وما يعادل 4.14% من أسهم مجموعة مستشفيات النور.

Al Noor is a FTSE 250 listed company on London Stock Exchange and provides primary, secondary, and tertiary care services through its portfolio of hospitals and medical centers in the United Arab Emirates.

مجموعة مستشفيات النور هي من الشركات المدرجة في سوق لندن للأوراق المالية (FTSE 250). توفر مجموعة النور الرعاية الصحية الأساسية والثانوية والثالثية في إمارة أبوظبي وخارجها من خلال مجموعة من المستشفيات والمراكز الطبية في الإمارات العربية المتحدة.

Yours Sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،

Khaldoun Haj Hasan
Chief Executive Officer
Amanat Holdings PJSC



خلدون الحاج حسن
الرئيس التنفيذي
أمانات القابضة ش.م.ع